

REQUEST FOR EXPRESSIONS OF INTEREST

Cultural Safety Program Evaluation

Reference Number: 2025-0033 – RI

The Workers' Safety and Compensation Commission (WSCC) of the Northwest Territories and Nunavut is looking to enter into a service contract with an Indigenous evaluator to conduct an evaluation of WSCC's internal Cultural Safety Program.

We want to hear from qualified individuals or organizations with the capacity to provide these services.

This is a Request for Expressions of Interest only. It is not a Request for Proposals or a Request for Tenders, nor is it an offer of any kind or an authorization to perform any work.

Interested parties may obtain the complete information package by contacting:

.....

Senior Purchasing and Contracts Officer

Email: procurement@wscc.nt.ca

.....

Please submit your response by email to the contact person named in the information package on or before
2:00 pm (MDT), Wednesday, October 15, 2025.

DEMANDE D'EXPRESSIONS D'INTÉRÊT

Évaluation du programme de sécurisation culturelle

Numéro de référence : 2025-0033 – RI

La Commission de la sécurité au travail et de l'indemnisation des travailleurs (WSCC) des Territoires du Nord-Ouest et du Nunavut souhaite conclure un contrat de service avec un évaluateur autochtone pour effectuer une évaluation de son programme interne de sécurisation culturelle.

Nous aimerions entrer en contact avec des personnes ou des organismes qualifiés ayant la capacité de fournir un service d'évaluation.

Il s'agit uniquement d'une demande d'expression d'intérêt, et non d'une demande de propositions ou d'un appel d'offres, ni d'une autorisation d'exécuter un travail quelconque.

Les parties intéressées peuvent obtenir la trousse d'information complète en écrivant à la personne suivante :

.....
Agente principale des achats et des contrats

Courriel : procurement@wscc.nt.ca
.....

Veuillez soumettre votre réponse par courriel à la personne-ressource nommée dans la trousse d'information au plus tard **le mercredi 15 octobre 2025, à 14 h (HNR)**.

